
VERKSAMHETSBERÄTTELSE   KORPEN IDRE 2022                    
FÖRENINGENS FJÄRDE VERKSAMHETSÅR                                                                    
Starten på verksamhetsåret 2022 fortsatte som slutet på 2021 med fortsatta, tydliga 

restriktioner från FHM att ta hänsyn till.                                                                                                  

FHM hävde restriktionerna 9/2 2022 och vi skulle då äntligen få sätta igång verksamheten. 

Dock eskalerade smittan hos olika grupperingar i byn vilket skapade stor osäkerhet både 

bland ledare och deltagare om och när vi kunde bjuda in till aktiviteter.                                               

I mitt på februari startade vi upp och deltagarna/medlemmarna började sakteliga komma 

tillbaka till våra pass. Då kommunen efter 3 års stängning nu öppnade simhallen igen 2/1 så 

kunde vi bjuda in till efterlängtad vattengympa med start 9/2.                                                    

Under de 3 år simhallen varit stängd har vi engagerat oss för öppning genom den ideella 

föreningen Idres Framtidsutsikt.                                                                                               

Årsmötet hölls i Idre Hembygdsgård 20/3 med 10 närvarande. Elin Wallström avböjde omval  

och hon avtackades med en blomma.                                                                                                    

Vårterminen kunde vi i det stora hela genomföra enligt plan både i idrottshall och simhall.  

Det tapp vi hade på antalet medlemmar under pandemiåren började fyllas på igen och efter 

sommaruppehållet ökade antalet medlemmar igen till den nivå vi hade i slutet på 

2019/början på 2020. Glädjande nog kom ledare och deltagare tillbaka med hög motivation 

för att kunna träna tillsammans så höst-terminen 2022 blev mycket bra. Medlemsantalet 

ökade och många deltog på passen.                                                                                                       

Under detta år har alla ledare såväl administrativa som ansvariga för aktiviteter visat på stor 

flexibilitet, teamanda och förmåga att göra omstart med ökad kunskap och erfarenhet om 

hur man vi blir starka och orkar tillsammans när vi möter ett så stort motstånd som en 

pandemi.                                                                                                                                      

STYRELSE 2022                                                                                                                                         

Valberedningen föreslog årsmötet att fortsatt välja strategin ”dubbelt ledarskap” i alla 

ledande positioner inom föreningen. Det gäller såväl administrativa- som aktivitetsledare. 

Detta för att underlätta för respektive ledare grundat på erfarenheter av svårheten att 

rekrytera ideella funktionärer och ledare.                                                                                                        

Ordförande; Lotta Yttergren & Marie Dahlström                                                                      

Sekreterare; Elin Johansson & Linda Nilsson                                                                                           

Kassörer; Josefin Norell & Camilla Sundh                                                                          

Aktivitetsansvariga; Ida Skaaret & Linda Nilsson                                                                     

Adjungerade; Anette Eriksson                                                                                                    

Valberedning; Linda Wallin & Ingemar Yttergren                                                                        

Revisorer; Helene Bojort & Iris Lindberg                                                                                          

Styrelsen har under verksamhetsåret fram till och med årsmötet 26/3 2023                               

hållit 4 protokollförda möten.                                                                                                                     

De flesta ledamöterna har varit aktiva och även om de inte kunnat delta fysiskt eller digitalt 

vid alla möten så har de varit nåbara via SMS/Messenger för åsikter och beslut. Utöver det 

har ordförandena tillsammans med kassörerna haft ett antal möten för förberedande av 

beslutsunderlag till styrelsemötena. Styrelsen har också haft aktiv kontakt via e-post och 

messenger i interna grupper för löpande diskussioner.                                                                          



ADMINISTRATION                                                                                                                                                   

Lotta Yttergren har under året varit huvudansvarig för kontakterna med                                        

SISU- Idrottsutbildarna, Idrotten Online, Korpen Riks, kommunen, Idres Framtidsutsikt, 

bidragsgivare, andra föreningar och arrangörer.                                                               

VALBEREDNING                                                                                                                                       

Ännu ett år är tillända. Vi i valberedningen, Linda Vallin och Ingemar Yttergren, har fullt 

förtroende för Korpen Idres styrelse. De ser lösningar och samarbetar på ett ypperligt sätt 

och driver också verksamheten framåt. Vi ser med spänning fram emot ett nytt år, utan 

restriktioner, där vi får se vad de återigen kommer åstadkomma.                                           

EKONOMI                                                                                                                                                             

Josefin Norell och Camilla Sundh har under året varit ansvariga kassörer.                                        

Under verksamhetsåret 2022 har fördelningen av arbetsuppgifter fortsatt varit:               

Hantering av fakturor och bokföring som en del och hantering av medlemsregister, 

aviutskick och registrering i Idrotten Online som en annan del.                                                     

2022 gör Korpen Idre ett plusresultat, vilket framför allt beror på att vi kunnat starta upp 

våra aktiviteter inomhus igen. Våra klippkort för medlemmar är populära och utgör den 

enskilt största inkomsten. Bland kostnader sticker avgifter för hall och bad ut.                                           

Vi arbetar fortsatt aktivt med att söka bidrag och från Korpen Riks har vi under 2022 erhållit 

20 000 kronor i återstartsstöd.                                                                                                  

Sammantaget är föreningens ekonomi väldigt god och i balans. 

KOMMUNIKATION & INFORMATION                                                                                                                               

Ida Skaaret och Marie Dahlström har under året ansvarat för att vårt konto på Facebook 

kontinuerligt uppdaterats. Ida Skaaret har också ordnat så att det varit bokningsbart till vissa 

pass under hösten där hon också veckovis presenterat vilka aktiviteter som erbjudits.              

Vi har en mailadress – korpenidre@gmail.com                                                                                                                         

Lotta Yttergren och Linda Nilsson har skött det administrativa via IdrottenOnline med 

hemsida och andra registreringar. Hemsidesadressen är; www.korpenidre.se                           

31/12 2022 lades hemsidesfunktionen ner via IdrottenOnline och vi anslöt då oss till Korpen 

Riks som erbjöd en gratis och bra hemsideslösning. Linda Nilsson och Elin Johansson har tagit 

på sig uppgiften att hantera och utveckla den nya hemsidan. 

MEDLEMMAR   

Vid utgången av 2022 hade föreningen 85 medlemmar fördelade enligt följande; 

0-12 år; 1 pers, 13-20 år; 7 pers, 21-40 år; 32 pers, 41 år och äldre; 53 pers. 

Medlemsavgifterna för 2022 har varit; 0-12 år; 50:-   13-19 år; 100:-  20 år och äldre; 150:- 

Medlemskapet innefattar förutom möjligheten att delta på aktiviteter till reducerat pris 

också försäkring hos Folksam som gäller under tiden man deltar på en aktivitet.  

Medlemmar i Korpen Idre får också delta på aktiviteter hos annan korpförening i Sverige till 

medlemspris. 

UTBILDNING    
I samverkan med RFSISU- Idrottsutbildarna har vi genomfört 8 ”lärgrupper” under året. 

Vi har haft god hjälp av konsulenten Hanna Nooni som vi hållit kontakt med digitalt och vid 

några tillfällen fysiskt. 

 

http://www.korpenidre.se/


FORTBILDNING / KONFERENSER    

24/4 avslutades Vattenledarutbildning i ”vår egen” simhall med HLR-utbildning som 

badmästarna från kommunen höll i. 10 ledare deltog på vattenledarutbildningen som 

startades i november 2022. 

Lotta Yttergren har deltagit på Korpen Riks digitala årsmöte och på konferens om den nya 

hemsidan. Under hösten deltog Lotta på ett fysiskt möte med kommunen tillsammans med 

Josefin Norell och Marie Dahlström. Vi fick bland annat information om kommunens nya 

bidrags-och bokningssystem vilket vi tror kommer att fungera bra.  

 

PR OCH KORTARE EVENEMANG                                                                                                                                                                      
KUL MED KORPEN IDRE 

Projektgruppen har mötts och diskuterat om vilka aktiviteter/event vi kunnat erbjuda. Listan 

med idéer är lång och finns kvar men ingen har haft möjlighet att ordna mer än spökstig på 

höstlovet. Vid styrelsemötet 11/12 beslöts att gruppen skall läggas ”vilande” och idéerna får 

i stället föras över till styrelsen som får utse arbetsgrupper som visar intresse för att 

genomföra någon aktivitet/event utöver det ordinarie vi bjuder in till. 

HÖSTLOVET  vecka 44   

Sedvanlig Spökvandring med tipsfrågor genomfördes i strilande regn med ca 60 deltagare. 

De Unga Ledarna ansvarade för planering och genomförande tillsammans med några vuxna 

föreningsledare.                                                                                                                                               

 
KONTINUERLIGA AKTIVITETER UNDER ÅRET / Ida och aktivitetsledarna 
Under året har vi erbjudit aktiviteter som step up, tabata, zumba, vattengympa och boxning. 
Deltagarantalet under året har varierat från 2-20 på passen. 
Vi började med en försiktig uppstart på våren 2022 efter pandemin med ett blygsamt 
deltagarantal. På hösten 2022 hade vi en kraftig uppgång av deltagare på alla pass. 
Vi har haft 3 aktivitetsledarträffar som aktivitetsansvarige Ida Skaaret hållit i. Frågor som rört 
våra aktiviteter har även tagits upp på styrelsemöten. Inför terminsstart har intressenter fått 
varit med och planerat schema och aktiviteter. Mötena har varit digitala och fysiska. Mellan 
mötena har vi haft en regelbunden dialog via messengergrupp på Facebook ”Aktivitetsledare 
Korpen” som i stort sett har handlat om information och samarbete. 
På alla våra pass har vi varit inomhus i idrottshallen och simhallen bak Strandskolan. 
Sammanlagt har vi haft 7 vuxna ledare under året; Lotta Y., Ann H., Marie D., Linda W., Marie 
L, Malin O, Jennifer C. och Ida S. Vi har också haft 3 unga ledare; Ebba N., Clara N. och 
Pauline S. som tillsammans med några vuxna ansvarade för planering och genomföring av 
spökvandringen på höstlovet. 
Vi ser det är viktigt att ha en ”värdinna” på passen som kan hjälpa till med betalning och 
avprickning, särskilt när det är många medlemmar som kommer på passen. Det är dock 
aktivitetsledarna har ansvaret för själva genomförandet av passen. Vi ser behövligheten av 
att ha ”värdinnor” och kommer att fortsätta med detta där behovet finns. 
Aktiviteter som vi har återinfört efter pandemin är boxning. Efter simhallen öppnades igen 
införde vi en ny aktivitet, vattengympa. 
 

 

 



SLUTORD   

Styrelsen tackar alla medlemmar och ledare för ett fantastiskt väl genomfört, fjärde år.    

Våra värdegrundsord;  

Glädje-Gemenskap-Flexibilitet har fortsatt varit i fokus under detta omstartsår och 

genomsyrat det vi gjort efter att många gånger fått tagit hastiga och kloka beslut. 

Vi riktar nu energin framåt och hoppas på att kommande verksamhetsår kan genomföras   

på bästa sätt och där vi kan erbjuda ett flertal aktiviteter på ett fortsatt ”Pandemisäkert” vis. 

Tack för detta år och lycka till önskar vi den nya styrelsen för 2023. 

 

 

 

 

 

______________________________                                    _____________________________ 

Lotta Yttergren, ordförande                                                    Marie Dahlström, ordförande 

 

 

 

______________________________                                    _____________________________ 

Josefin Norell, kassör                                                               Camilla Sundh, kassör 

 

 

 

 

______________________________                                    _____________________________ 

Elin Johansson, sekreterare                                                     Linda Nilsson, sekreterare 

 

 

 

______________________________                                     

Ida Skaaret, aktivitetsansvarig                                                

 


